
Za referendum
o samo
prispevku
NA RAZŠIRJENI seji izvršnega odbora občin-
ske konference SZDL Ljubljana-Šiška s člani
sveta za kulturo in prosveto pri občinski skup-
ščini dne 16. 6. 1970. so bili obravnavani pro-
blemi varstva in šolstva v občini. Gradivo, ki je
bilo pripravljeno za sejo, kakor tudi razprave
na seji izvršnega odbora ugotavljajo, da je sta-
nje otroškega varstva, kakor tudi šolstva zaradi
povečanja števila prebivalstva v občini zelo kri-
tično. V vzgojno varstvenih ustanovah v občini
je vključenih preko 40% otrok več, kot jih
vrtci lahko sprejmejo v varstvo. Ne malo je pri-
merov, da število nerešenih vlog presega zmog-
ljivosti vzgojno varstvenih ustanov.

Intenzivna stanovanjska izgradnja na po-
dročju občine Šiška in doseljevanje približno
3000 ljudi v občino letno, narekuje tudi gradnjo
novih šol in adaptacijo šolskih prostorov.

Na problematično stanje vzgojno varstvenih.
ustanov in šolskega prostora je občinska kon-
ferenca SZDL opozarjala že večkrat in predla-
gala uvedbo samoprispevka v Ljubljani.

Kritično stanje otroškega varstva in šolstva
je obravnaval sekretariat sekcije za vzgojo in
izobraževanje pri občinski konferenci SZDL ter
sklenil predlagati izvršnemu odboru občinske
konference SZDL, da občinska konferenca SZDL
Ljubljana-Šiška nemudoma obravnava omenjeno
problematiko. Izvršni odbor občinske konferen-
ce SZDL je 16. 6. obravnaval gradivo sekcije
za vzgojo in izobraževanje na svoji seji skupno
s člani sveta za kulturo in prosveto pri občinski
skupščini in sprejel naslednje sklepe:

Zaradi intenzivne stanovanjske izgradnje in
migracije občanov Ljubljane se pomanjkanje
prostora za varstvo otrok in šol nenehno pove-
čuje tako, da smo že v stanju, ko moramo re-
ševati le najnujnejše primere oziroma, se odlo-
čati zgolj za sanacijske ukrepe. Da bi mogli pro-
blem varstva in šolanja otrok kompleksneje re-
ševati, smatra izvršni odbor občinske konference
in svet za šolstvo občinske skupščine, da je nuj-
no poleg proračunskih sredstev najti še druge
vire. Navzoči so bili enotni v tem, da je treba
uvesti samoprispevek na območju Ljubljane.

Prve dni julija bo izvršni odbor sklical sejo
občinske konference SZDL, na kateri bo osrednja
tema problematika varstva in šolstva v občini.

Samoprispevki občanov skupno s sredstvi
proračuna občine in Temeljne izobraževalne
skupnosti bodo zadostovali za sanacijo in na-
daljnji razvoj otroškega varstva in šolstva v
Ljubljani. Zato izvršni odbor predlaga Mestni
konferenci SZDL Ljubljana, da prevzame inici-
ativo in mobilizira ter poenoti stališča vseh
družbeno političnih in samoupravnih činiteljev
v Ljubljani zaradi uvedbe samoprispevka.

Na podlagi razprave izvršnega odbora občin-
ske konference SŽDL, sveta za kulturo in pro-
sveto občinske skupščine in sekretariata sekcije
za vzgojo in izobraževanje pri občinski konfe-
renci SZDL je bil sprejet sklep, da se tudi v pri-
meru, da ostale Ijubljanske občine ne razpišejo
referenduma o samoprispevku, odločno zavzame
za organiziranje referenduma v občini Šiška ne-
odvisno od ostalih ljubljanskih občin in mesta.

Priprave na referendum za samoprispevek bo
vodila komisija, ki jo imenujeta občinska skup-
ščina in občinska konferenca SZDL. Program na-
daljnjega razvoja varstva in šolstva bo pripra-
vila občinska skupščina skupno s krajevnimi
skupnostmi po teritorialnem načelu. Pri izvaja-
nju programa pa bo izdelan prioritetni vrstni
red investicij. Marko SVETE


